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WZI-RA.0002.4.2011 
Protokół Nr VII/11 

z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 
odbytej dnia 19 maja 2011 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 
 
Ad 1) 
Przewodniczący Rady Powiatu Robert Marcinkowski o godzinie 13.00 otworzył siódmą sesję 
Rady Powiatu Gostyńskiego. 
Przewodniczący powitał radnych oraz zaproszonych gości.  
W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna 
podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum na sesji 
obecnych było 19 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski przedstawił porządek obrad. 
 
Wicestarosta Janusz Sikora złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt. 8 f) 
„Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XLII/354/10 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie ustalenia 
rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego”.  
Poinformował, że powodem jest pismo z dnia 18 maja br. informujące o zaprzestaniu 
działalności apteki, której dotyczy projekt uchwały. 
Ponadto w imieniu Zarządu Powiatu składa wniosek o dodanie do porządku obrad 
punktów 8 n) i 8 o) o treści: 
8n) „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Domu Pomocy Społecznej w Rogowie”, 
8o) „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie”. 
 
Wniosek w sprawie wykreślenia z porządku Obra pkt. 8 f) „Rozpatrzenie projektu uchwały 
i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/354/10 Rady Powiatu Gostyńskiego 
z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego” został przyjęty w wyniku 
głosowania – 19 głosów „za” 
 
Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt. 8 n) „Rozpatrzenie projektu uchwały 
i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Rogowie” 
został przyjęty w wyniku głosowania- 19 głosów „za”. 
 
Wniosek w sprawie dodania do porządku obrad pkt. 8 o) „Rozpatrzenie projektu uchwały 
i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie” 
został przyjęty w wyniku głosowania- 19 głosów „za” 
 
Porządek posiedzenia został przyjęty w wyniku głosowania- 19 głosów „za”. 
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Porządek posiedzenia VII sesji Rady Powiatu Gostyńskiego: 
1. Otwarcie i ustalenie quorum. 
2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 
5. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i udzielonych 

na nie odpowiedziach. 
7. Zapytania radnych. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej w Zespole 
Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu, 

b) zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej w Domu 
Pomocy Społecznej w Zimnowodzie, 

c) zgłoszenia kandydata na pozaetatowego członka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu, 

d) zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie, 
e) nadania Statutu Środowiskowemu Domowi Samopomocy w Chwałkowie, 
f) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonej w Kosowie służebnością 

gruntową, 
g) udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 
h) zmiany Uchwały Nr VI/47/11 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie określenia zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych, realizowanych 
w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania, 

i) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2010, 

j) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Gminy Poniec nieruchomości 
położonych w Poniecu, 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2011-
2018, 

l) zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2011 r., 
m) przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gostyniu za 2010 r. 
n) zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Rogowie, 
o) zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu w 2010 r. 
oraz wykonania planu finansowego Funduszu Pracy w 2010 roku.  

10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Wolne głosy. 
13. Zakończenie.  
 
Ad. 3) 
Protokół z VI sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 31 marca 2011 r. został przyjęty w wyniku 
głosowania- 19 głosów „za”. 
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Ad. 4) 
Przewodniczący Robert Marcinkowski poinformował, że informacje z posiedzenia Zarządu 
z 31 marca, 7,12, 28 kwietnia oraz 5 i 12 maja 2011 r. zostały przekazane radnym. 
 
Ad. 5) 
W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu” 
głosu nie zabrano. 
 
Ad. 6) 
Przewodniczącego Rady Robert Marcinkowski poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym interpelacji nie złożono/ 

 
Ad. 7) 
Zapytania radnych. 
Radny Stanisław Zaremba zwrócił się z zapytaniem dotyczącym obecnej sytuacji na oddziale 
chirurgii dziecięcej gostyńskiego szpitala w związku z wydarzeniami, które niedawno miały 
miejsce. 
Przewodniczący Rady Marcinkowski zapytał o sytuację, jaka miała miejsce dwa tygodnie 
temu, a związana była z awarią telefonów alarmowych. Stwierdził, że zaistniała sytuacja była 
niedopuszczalna, w związku z czym zapytał, czy zostały wyciągnięte jakieś wnioski, skąd awaria 
i jakie są dalsze zamierzenia. Zwrócił uwagę, że w sytuacji, gdy nie działają telefony alarmowe, 
należy rozpatrzyć możliwość przekierowania rozmów, tym bardziej, że nie wszyscy mieszkańcy 
znają numery telefonów stacjonarnych.  
 
Ad. 8 a) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej 
w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu przedstawił Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Krzysztof Nawrocik.  
Poinformował, że w dniu 24 marca 2011 r. roku Komisja Rewizyjna w składzie: Krzysztof 
Nawrocik Przewodniczący, Piotr Gorynia Wiceprzewodniczący, Grzegorz Marszałek Sekretarz 
oraz Członkowie Czesław Kołak, Alfred Siama, Stanisław Zaremba przy udziale audytora 
wewnętrznego Starostwa Powiatowego w Gostyniu Pana Zbigniewa Hołogi przeprowadziła 
kontrolę w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu w zakresie w zakresie realizacji 
budżetu za 2010 r. Kontrola została przeprowadzona na podstawie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej zatwierdzonego uchwałą Nr V/31/11 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 17 lutego 
2011 r. w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Gostyńskiego na rok 
2011. Zgodnie z postanowieniem § 88 pkt 1 Statutu Powiatu Gostyńskiego, Komisja Rewizyjna 
przygotowuje projekt zaleceń i wniosków pokontrolnych, które po przyjęciu przedstawia Radzie 
do zatwierdzenia. Na posiedzeniu w dniu 22 kwietnia 2011 r. Komisja Rewizyjna przyjęła projekt 
uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 
przeprowadzonej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu.  

 
W dyskusji głosu nie zabrano.  

 
Uchwała Nr VII/61/11 w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 
przeprowadzonej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu została podjęta 
w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
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W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 b) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli przeprowadzonej 
w Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Krzysztof Nawrocik. 
Poinformował, że w dniu 24 marca 2011 r. roku Komisja Rewizyjna w składzie: Krzysztof 
Nawrocik Przewodniczący, Piotr Gorynia Wiceprzewodniczący, Grzegorz Marszałek Sekretarz 
oraz Członkowie Czesław Kołak, Alfred Siama, Stanisław Zaremba przy udziale audytora 
wewnętrznego Starostwa Powiatowego w Gostyniu Pana Zbigniewa Hołogi przeprowadziła 
kontrolę w Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie w zakresie realizacji budżetu za 2010 r. 
Kontrola została przeprowadzona na podstawie planu pracy Komisji Rewizyjnej zatwierdzonego 
uchwałą Nr V/31/11 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 17 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia 
planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Gostyńskiego na rok 2011. Zgodnie 
z postanowieniem § 88 pkt. 1 Statutu Powiatu Gostyńskiego, Komisja Rewizyjna przygotowuje 
projekt zaleceń i wniosków pokontrolnych, które po przyjęciu przedstawia Radzie 
do zatwierdzenia. Na posiedzeniu w dniu 22 kwietnia 2011 r. Komisja Rewizyjna przyjęła projekt 
uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie przyjęcia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 
przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie.  

 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/62/11 w sprawie zatwierdzenia wystąpienia pokontrolnego z kontroli 
przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie została podjęta w wyniku 
głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 c) 
Projekt uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na pozaetatowego członka Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu przedstawił Sekretarz Leszek Maliński. 
Poinformował, że zgodnie z przepisami art. 15 ust. 3 ustawy o regionalnych izbach 
obrachunkowych „połowę składu kolegium izby stanowią członkowie powołani spośród 
kandydatów zgłoszonych do kolegium przez organy stanowiące samorządu terytorialnego”. 
W dniu 28 kwietnia 2011 r. na stronach BIP Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
oraz Gazecie Prawnej ukazało się ogłoszenie Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu o konkursie na kandydata na pozaetatowego członka kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu. Zarząd Powiatu przedstawia Wysokiej Radzie projekt uchwały 
zgłaszającej kandydaturę Pani Aldony Pruskiej. Zgłoszenie wymienionej kandydatury pozwoli 
Pani Pruskiej wziąć udział w ogłoszonym konkursie. Pani Pruska jest radcą prawnym i pracuje 
w Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu. W okresie od dnia 30 marca 2005 r. przez 6 lat 
(okres kadencji) pełniła funkcję pozaetatowego członka kolegium RIO w Poznaniu. Ponadto 
pełni funkcję Rzecznika dyscypliny finansów publicznych właściwego w sprawach 
rozpatrywanych przez Regionalną Komisję Orzekającą w sprawach o naruszenie dyscypliny 
finansów publicznych w Poznaniu. Zgłaszana kandydatura w pełni spełnia wymagania 
formalne przewidziane przepisami ustawy o regionalnych izbach obrachunkowych i w przypadku 
wygrania konkursu przez Panią Pruską jej doświadczenie zawodowe będzie na pewno 
przydatne w pracach kolegium izby. 
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Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Grzegorz 
Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano 
 
Uchwała Nr VII/63/11 w sprawie zgłoszenia kandydata na pozaetatowego członka 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu została podjęta w wyniku 
głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 d) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie przedstawił 
Wicestarosta Janusz Sikora. 
Poinformował, że konieczność zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie pojawiła 
się w związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej, w szczególności w zakresie zmiany 
nazwy typu domu, z domu przeznaczonego dla „osób dorosłych niepełnosprawnych 
intelektualnie” na typ: „dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie”. Powyższą kwestię reguluje 
art. 56 pkt. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (tj. Dz. U. 2009 Nr 175 poz. 
1362 z późn. zm.).  

 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Grzegorz 
Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
Sekretarz Leszek Maliński poinformował, że w projektach uchwał dotyczących statutów 
pojawiły się rozbieżności w podstawie prawnej. W związku z powyższym proponuje, 
aby podstawa prawna we wszystkich wskazanych projektach uchwał otrzymała brzmienie: 
„Na podstawie art. 12 pkt. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym (tekst 
jednolity: Dz. U. z 2001r. nr 142, poz. 1592 ze zmianami), w związku z art. 11 ust. 2 i art. 12 
ust. 1 pkt. 2 i ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2009r. 
Nr 157, poz. 1240 ze zmianami)” 
 
Uchwała Nr VII/64/11 w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Chwałkowie 
została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 e) 
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Środowiskowemu Domowi Samopomocy 
w Chwałkowie przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora. 
Poinformował, że w związku z wejściem w życie Rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki 
Społecznej z dnia 9 grudnia 2010 r. w sprawie środowiskowych domów samopomocy (Dz. U. 
z 2010 r. Nr 238 poz. 1586) zaistniała konieczność nadania Środowiskowemu Domowi 
Samopomocy w Chwałkowie statutu, zgodnie z wymogiem określonym w § 4 ust 1 pkt. 1 
ww. rozporządzenia. 

 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Grzegorz 
Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
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W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/65/11 w sprawie nadania Statutu Środowiskowemu Domowi Samopomocy 
w Chwałkowie została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 f) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonej w Kosowie 
służebnością gruntową przedstawił Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki 
Nieruchomościami Ryszard Jankowiak. 
Poinformował, że w grudniu 2010 r. została sprzedana działka nr 79/10, położona w Kosowie. 
Media do tej działki muszą być poprowadzone przez nieruchomości stanowiące własność 
Powiatu Gostyńskiego. O ustanowienie służebności gruntowej zwrócił się właściciel działki 
nr 79/10. Treść służebności odpowiada treści służebności, która została ustanowiona na rzecz 
właścicieli działek nr 79/5 i 79/6, położonych w Kosowie. W myśl uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego Nr XVIII/114/2000 z dnia 27 kwietnia 2000 r. w sprawie zasad nabycia, zbycia 
i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania (Dz. Urz. Woj. 
Wielkopolskiego Nr 43, poz. 508) oraz ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1592 ze zmianami) na nieodpłatne obciążenie 
nieruchomości służebności gruntową musi wyrazić zgodę Rada Powiatu.  

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, ze Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/66/11 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonej 
w Kosowie służebnością gruntową została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 g) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków przedstawił 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała. 
Poinformował, że zgodnie z postanowieniami Rady Powiatu Gostyńskiego określonymi 
w uchwale nr XXXIX/289/06 z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu 
udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków osoby ubiegające się o dotacje na prace przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków składają w terminie do 15 września roku 
poprzedzającego rok przyznania dotacji wniosek wraz z wymaganymi załącznikami. 
Do 15 września 2010 r. wnioski o dotację w Starostwie Powiatowym w Gostyniu złożyli: Parafia 
Rzymsko-Katolicka p.w. Pocieszenia NMP w Borku Wielkopolskim, Parafia Rzymskokatolicka 
p.w. Św. Marcina Bp w Strzelcach Wielkich, Konwent OO. Bonifratrów Marysin w Piaskach. 
Zarząd Powiatu postanowił dokonać podziału środków przeznaczonych w budżecie powiatu 
na ochronę i konserwację zabytków w kwocie 48.000,00 zł pomiędzy wnioskodawców i przyznać 
dotację:  
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1) Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Pocieszenia NMP w Borku Wielkopolskim na roboty 
remontowe obejmujące część nawy głównej wraz z lewą i prawą kopułą z latarniami 
w wysokości 35.000,00 zł, 

2) Parafii Rzymskokatolicka p.w. Św. Marcina Bp w Strzelcach Wielkich na prace 
renowacyjne i przebudowę dawnego wikariatu na świetlicę środowiskowo terapeutyczną 
i spotkań kulturalnych (odrestaurowanie starych murów) w wysokości 10.000,00 zł, 

3) Konwentowi OO. Bonifratrów Marysin w Piaskach na wykonanie i montaż okien 
drewnianych w systemie EURO 68 w wysokości 3.000 zł .  

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 5 głosów „za” 
przy nieobecności 1 radnego. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
Radny Jarosław Jędrkowiak poinformował, że na posiedzeniu komisji radni otrzymali wykaz 
zabytków powiatu gostyńskiego, który zawiera kilkaset różnych pozycji wspaniałych budowli. 
Radny zaapelował, w tym również do dyrektorów domów pomocy społecznych mieszczących się 
w obiektach zabytkowych, aby zastanowić się nad możliwością złożenia wniosku, gdyż od kilku 
lat te pieniądze są przeznaczane tylko na obiekty sakralne. 
 
Uchwała Nr VII/67/11 w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 h) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/47/11 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie 
określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych, realizowanych 
w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 
wysokości kwot na poszczególne zadania przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora. 
Poinformował, że w zarówno w tytule uchwały jak i w § 1 po wyrażeniu „z zakresu rehabilitacji 
zawodowej” należy dodać zwrot „i społecznej”. Ponadto powiedział, że zmiana w podziale 
środków w ramach przyznanego limitu na rehabilitację zawodową została dokonana w związku 
z brakiem zainteresowania ze strony pracodawców refundacją kosztów wyposażenia stanowiska 
pracy osoby niepełnosprawnej oraz ze strony bezrobotnych szkoleniami i przekwalifikowaniem. 
Proponuje się przeznaczyć te środki na rozpoczęcie działalności gospodarczej przez osoby 
niepełnosprawne, na co jest duże zapotrzebowanie oraz na sfinansowanie stażu dla osoby 
niepełnosprawnej poszukującej pracy. Ponadto dostosowano nazewnictwo do aktualnie 
obowiązującego w Rozporządzeniu Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 11.03.2011 r. 
w sprawie zwrotu dodatkowych kosztów związanych z zatrudnianiem pracowników 
niepełnosprawnych (Dz.U. 2011 nr 62 poz. 316). 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za” 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski przedstawił opinię Powiatowej Społecznej Rady 
ds. Osób Niepełnosprawnych. Rada zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
Opinia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 3 
do protokołu. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/68/11 w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/47/11 z dnia 31 marca 2011 r. 
w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych, 
realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania została podjęta 
w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 i) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2010 przedstawił Wicestarosta 
Janusz Sikora. 
Poinformował, że Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedłożył 
w dniu 22 kwietnia 2011 r. sprawozdanie finansowe za 2010 r. Sprawozdanie finansowe zostało 
zaopiniowane przez biegłego rewidenta Pana Bogdana Ławeckiego z Wielkopolskiego Centrum 
Audytorsko – Księgowego Sp. z o.o w Poznaniu. W opinii tej stwierdzono, że sprawozdanie 
przedstawia rzetelnie i jasno wszystkie informacje istotne dla oceny sytuacji majątkowej 
i finansowej badanej jednostki na dzień 31 grudnia 2010 r., jak też jej wyniku finansowego za rok 
obrotowy od 1 stycznia 2010 r. do 31 grudnia 2010 rok. W wyniku przeprowadzonego badania 
sprawozdania finansowego, a w tym analizy sytuacji finansowej Jednostki, biegły nie stwierdził 
zagrożenia kontynuacji działalności w roku następnym po badanym, na skutek zamierzonego 
lub przymusowego zaniechania, bądź istotnego ograniczenia dotychczasowej działalności. 
W związku z tym, iż zgodnie z przepisem art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 1994 roku 
o rachunkowości, roczne sprawozdanie finansowe jednostki podlega zatwierdzeniu przez organ 
założycielski nie później niż w ciągu 6 miesięcy od dnia bilansowego, Zarząd wnosi o przyjęcie 
proponowanego projektu uchwały.  

 

Pani Dorota Chlebowska Główna Księgowa SP ZOZ przedstawiła roczne sprawozdanie 
finansowe Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2010. 
Poinformowała, że sporządzony na dzień 31 grudnia 2010 r. bilans zamyka się po stronie 
aktywów i pasywów kwotą 13.460.888,42 zł. Suma bilansowa do końca 2009 r. uległa obniżeniu 
o kwotę 1.412.672,60 zł, tj o 9,5 %.,Spowodowane jest to niższym poziomem inwestowania 
oraz wyższym odpisem amortyzacyjnym. Dla porównania w roku 2009 przyrost wartości majątku 
trwałego uzyskanego w wyniku inwestycji wynosił prawie 4 mln zł a odpis amortyzacji z tytułu 
zużycia majątku 996.000 zł. W roku 2010 nakłady inwestycyjne wyniosły 267,8 tys. zł, odpis 
amortyzacyjny- 1.594.300 zł.  Nieznacznemu obniżeniu uległy aktywa obrotowe, na które 
składają się zapasy, należności krótkoterminowe, inwestycje krótkoterminowe oraz 
krótkoterminowe rozliczenia międzyokresowe. Największe obniżenie w tej grupie dotyczy 
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należności krótkookresowych, jest to prawie 154.000 zł. Należności te wykazane są w bilansie 
wartości netto, tj. pomniejszone o odpis aktualizacyjny. Odpis taki robi się w przypadku, 
gdy zachodzi obawa, co do skuteczności ściągnięcia określonych należności, w tym przypadku 
chodzi przede wszystkim o należności NFZ za tzw. nadwykonania, czyli udzielone świadczenia 
poza zawarty kontrakt. W roku 2010 jest to kwot 835.141,13 zł. Odpisem, aktualizacyjnym 
obciąża się koszty jednostki, jednakże odpis ten nie ma wpływu na wynik finansowy, ponieważ 
w przychodach wykazuje się wszelkie przychody, jakie jednostka osiągnęła w danym roku- 
zarówno zapłacone, niezapłacone jak i wątpliwe, co do zapłaty. Po stronie pasywów bilansu 
zwiększenie nastąpiło w pozycji rozliczeń międzyokresowych przychodów przyszłych okresów. 
W tej pozycji bilansu wykazane są wpłaty z tytułu refundacji zakupów środków trwałych 
sfinansowanych ze środków funduszy strukturalnych- dotyczy zakupu tomografu, USG, karetek 
pogotowia, histeroskopu i myjni dezynfektora. Rozliczenie tej pozycji następuje poprzez odpisy 
amortyzacyjne od tychże środków trwałych. Pozostałe pozycje pasywów bilansu- zobowiązania 
długoterminowe zmniejszyły się o kwotę 743.500 zł, w tym jest 500.000 zł dotyczy kredytu 
inwestycyjnego, którego spłata nastąpi po 1 stycznia 2012 r. 500.000 zł przeniesiono 
do zobowiązań krótkotermionych. Zobowiązania te i fundusze specjalne pozostały na poziomie 
roku 2009. Kapitał własny, w skład którego wchodzą kapitał założycielski, kapitał zakładu, wynik 
finansowy z lat poprzednich oraz wynik finansowy z roku 2010 obniżył się o wielkość poniesionej 
straty w roku 2010. Równocześnie nieznaczne zwiększenie kapitału założycielskiego i zakładu 
związane jest z otrzymanymi dotacjami z organu założycielskiego i darowiznami. Wszystkie 
zobowiązania krótkoterminowe dotyczą roku 2010. Pożyczka na zakup leków i kredyt 
inwestycyjny spłacane są zgodnie z umowami, zobowiązania bieżące wobec pracowników, ZUS 
i Urzędu Skarbowego rozliczono w miesiącu styczniu w obowiązujących terminach płatności. 
Zobowiązania wobec dostawców, za wyjątkiem kontraktów mediów- prania, żywienia- spłacane 
są w ramach posiadanych środków. Przychody ze sprzedaży w kwocie 30.284.000 wzrosły 
w stosunku do roku poprzedniego o kwotę 4,5 mln zł, tj. o 17,5 %. Przychody obejmują sprzedaż 
świadczeń zdrowotnych finansowanych przez NFZ- 29.876.000, co stanowi 98,6 % ogółu 
przychodów. Zapłacona tutaj została część nadwykonań za 2009 r. w kwocie 406.000m, 
co stanowi 75% całej kwoty nadwykonań za 2009 r. Również kontrakt zawarty w listopadzie 
2009 r. na program leczenia dzieci z mukopolisacharydozą typu II – skutek to 4 mln. zł. 
Rozszerzono zakres świadczeń specjalistycznych o tomografie komputerową, ambulatoryjną 
i USG od miesiąca marca 2010 r. Pozostałe przychody top sprzedaż świadczeń zdrowotnych dla 
ludności i niepublicznych zakładów opieki zdrowotnej- 321.000 zł, co stanowi 1,1,% przychodów 
oraz dochody z tytułu dzierżaw, czynszów- 88,6 tys. zł. Wydatki z działalności bieżącej w roku 
2010 wyniosły 32.260.400 zł i zwiększyły się w stosunku do roku poprzedniego o kwotę 
5.080.000 zł, tj. o 18,9 %. Zwiększenie nastąpiło prawie we wszystkich pozycjach, poza 
wynagrodzeniami i świadczeniami na rzecz pracowników, podatkami i pozostałymi kosztami. 
Największy przyrost nastąpił w pozycji zużycia materiałów, dotyczy to leków- miesięczny koszt 
leków dla dwójki dzieci chorych na mukopolicsacharydozę wynosi ok. 340.000 zł. Struktura 
rzeczowa poszczególnych rodzajów kosztów w stosunku do kosztów ogółem przedstawia się 
następująco- zużycie materiałów 124% ogółu kosztów, w tym zakup leków 17%, zużycie energii- 
2,2%, usługi obce- 19,6 %, podatki i opłaty- 0,7%, wynagrodzenia i świadczenia na rzecz 
pracowników- 48%, amortyzacja- 5 %, pozostałe koszty – 0,5 %. Wynik finansowy SP ZOZ za 
2010 to wynik ujemny w kwocie 1.962.569,13 zł. Wynik finansowy obciążony jest kosztami 
amortyzacji w kwocie 1594318,85 zł. Sama amortyzacja nie ma wymiaru finansowego do czasu, 
gdy nie dokonuje się wydatków, dla których stanowi ona źródło finansowania. W przypadku 
SP ZOZ w Gostyniu z amortyzacji w 2010 r. sfinansowano nie tylko zakupy nowych środków 
trwałych kwocie 198.400 zł, ale dokonano też spłaty kredytu inwestycyjnego na zakup tomografu 
komputerowego w kwocie 500.000 zł oraz spłacono pożyczkę do Starostwa Powiatowego 

 



10 

 

w kwocie 300.000 zł, która została wykorzystana na spłacenie zobowiązania inwestycyjnego, 
jakim była adaptacja pomieszczeń na pracownię tomografii komputerowej. Płynność bieżąca 
i szybkość spłaty zobowiązań za rok 2010 ukształtowała się na poziomie roku 2009, obciążenie 
majątku zobowiązaniami wynosi 72,5 %.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał o wysokość średniej pensji średniego personelu 
medycznego. 
Pani Dorota Chlebowska odpowiedziała, że jest to ok. 3.000 zł brutto. 
 
 
Uchwała Nr VII/69/11 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2010 została 
podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 j) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Gminy Poniec 
nieruchomości położonych w Poniecu przedstawił Naczelnik Wydziału Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami Ryszard Jankowiak. 
Poinformował, że przedmiot nabycia obejmuje trzy działki: nr 1190/1, 632/3 i 1103 o łącznej 
powierzchni 0,0960 ha. Nabycie przedmiotowych działek związane jest z inwestycją Powiatu 
Gostyńskiego, tj. przebudową drogi powiatowej nr 4803P m. Poniec ul. Rydzyńska - granica 
powiatu (Pomykowo), na którą Powiat otrzymał dofinansowanie w ramach Wielkopolskiego 
Regionalnego Programu Operacyjnego. Rada Miejska w Poniecu podjęła uchwałę o dokonaniu 
darowizny na sesji w dniu 29 kwietnia 2011 r. Nabycie będzie miało charakter nieodpłatny. 
Powiat poniesie koszty sporządzenia aktu notarialnego oraz opłatę sądową za wpis własności 
w księdze wieczystej. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za” 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/70/11 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 
od Gminy Poniec nieruchomości położonych w Poniecu została podjęta w wyniku 
głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 k) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego 
na lata 2011-2018 przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 
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Skarbnik zgłosiła poprawkę do projekt uchwały polegająca na zmianie podstawy prawnej, która 
powinna brzmieć: „ Na podstawie art. 12 pkt. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 
powiatowym (Dz. U z 2001 r. Nr 1592 ze zm.) oraz art. 226, 227, 231 ust. 1 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 ze zm.)” 
poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 5 maja 2011 roku przyjął projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2018. 
Zmiany ww. uchwały dotyczą:    
1. Zmian w załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2011-2018” związanych 
z uaktualnieniem kwot po zmianach ujętych w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu 
i budżecie powiatu na 2011 rok oraz zmian kwot w latach 2012 - 2018 do wielkości określonych 
w uchwale IV/28/2011 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 13 stycznia 2011 w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011- 2018. Po zmianach kwot budżetu 
w roku 2011 zmieniają się tylko wskaźniki spłat w latach 2012, 2013 i 2014. 
2. Zmiany w załączniku Nr 3 „Wykaz przedsięwzięć do WPF na lata 2011- 2015” kwot limitu 
zobowiązań – pomniejsza się o kwotę poręczenia kredytu dla SP ZOZ.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/71/11 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Gostyńskiego na lata 2011-2018 została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 l) 
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2011 r. przedstawiła 
Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  
Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 5 maja 2011 roku przyjął projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2011 rok. Zmiany 
w planie dochodów: 
1. Zwiększenie dochodów o kwotę 4.914 zł na realizację projektu wymiany młodzieży w ZSO 

w Gostyniu- Polsko- Niemiecka Współpraca Młodzieży – dz. 801 rozdz. 80120 § 2700. 
2. Zwiększenie dochodów o kwotę 22.260 zł na realizację projektu wymiany młodzieży w ZSOiZ 

w Krobi - Polsko - Ukraińska Wymiana Młodzieży – dz. 801 rozdz. 80130 § 2700. 
Zmiany w planie wydatków 
1. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 229.710 zł w PZD na zimowe utrzymanie dróg – 

dz. 600 rozdz. 60014 § 4300 i przeniesienie na wydatki inwestycyjne: 
- 200.000 zł na przebudowę drogi 4958 P od drogi krajowej nr 12 do Kosowa - dz. 600 

rozdz. 60014 § 6050 oraz na pozostałe remonty dróg - 29.710 zł - dz. 600 rozdz. 60014 
§ 4270. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł w PZD na pozimowe remonty dróg – 
dz. 600 rozdz. 60014 § 4270 – 60.000 zł i § 4210 – 40.000 zł. 

3. Zmniejszenie rezerwy na programy unijne o kwotę 100.000 zł – dz. 758 rozdz. 75818 § 4810. 
4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 4.914  zł dla ZSO w Gostyniu na realizację projektu 

wymiany młodzieży pn.: „Polsko - Niemiecka Współpraca Młodzieży” – dz.801 rozdz. 80120 - 
§ 4300. 

 



12 

 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 22.260 zł dla ZSOiZ w Krobi na realizację projektu 
wymiany młodzieży pn.: „Polsko - Ukraińska Wymiana Młodzieży” – dz.801 rozdz. 80130.  

6. Przesuniecie w planie wydatków pomiędzy działami w Starostwie i paragrafami w DPS 
w Chumiętkach. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał o rezerwę celową na realizację zadań własnych z zakresu 
zarządzania kryzysowego w kwocie 100.000 zł. 
Skarbnik Eleonora Gościniak wyjaśniła, że wynika to z przepisów ustawy. 
Przewodniczący Robert Marcinkowski zwrócił uwagę na kwotę 200.000 zł, którą Powiat 
przeznacza na modernizację drogi do Kosowa. Poinformował, że w budżecie Gminy Gostyń 
zarezerwowana została na ten cel taka sama kwota. Przewodniczący zapytał, czy te środki 
wystarczą na realizację inwestycji.  
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu Grzegorz Mayer odpowiedział, że w dniu 
jutrzejszym zostanie ogłoszony przetarg, koszty wg średnich cen krajowych na przebudowę tego 
odcinka drogi kształtują się w kwocie ok. 370.000 zł. Dyrektor poinformował, że jeżeli zostaną 
środki, to odbędzie się drugi przetarg na odtworzenie rowu. 
Przewodniczący Robert Marcinkowski zapytał, kiedy rozpoczną się prace. 
Dyrektor Grzegorz Mayer odpowiedział, że ok. 20 czerwca br.  
 
Uchwała Nr VII/72/11 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2011 r. została 
podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 

Przewodniczący Rady o godz. 14:15 ogłosił przerwę w obradach. 
Obrady wznowiono o godz. 14:35. 

 
Ad. 8 m) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Gostyniu za 2010 r. przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora. 
Poinformował, że zgodnie z treścią art. 112 ust. 12 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 
społecznej kierownik powiatowego centrum pomocy rodzinie składa radzie powiatu roczne 
sprawozdanie z działalności centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu dnia 9 maja br. 
przedłożył sprawozdanie z działalności Centrum za 2010 rok, w związku z czym przedkładam 
wymienione sprawozdanie wraz ze stosownym projektem uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
Dyrektor PCPR Mirosław Sobkowiak przedstawił prezentację multimedialną. Poinformował, 
że wydatki na pomoc społeczną w 2010 r. wyniosły prawie 20% budżetu powiatu- prawie 
77.732 mln zł to budżet powiatu, z czego ponad 15 mln zł zostało wydatkowanych na działania 
z zakresu pomocy społecznej. Pomoc społeczna dysponuje 268 etatami. W wyniku działań 
placówek i specjalistów działających w powiatowym systemie w 2010 roku: 569 osobom 
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zapewniono opiekę całodobową (w tym 149 dzieciom), 146 osobom zapewnioną opiekę 
dzienną, 75 osób usamodzielniono. Zrealizowano 44 projekty socjalne, adresowane 
do środowisk z grup zagrożonych wykluczeniem społecznym. Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie zatrudnia 12 pracowników, wydało 1556 decyzji administracyjnych, udzieliło 10 328 
porad osobom indywidualnym, przeprowadziło 51 kontroli w palcówkach podległych, 
zorganizowało 35 szkoleń. Udzieliło też 1339 świadczeń na kwotę 1.033.669,20 zł oraz 739 razy 
udzieliło pomocy rzeczowej. Przeprowadziło też 27 mediacji rodzinnych i udzieliło 106 razy 
pomocy w Telefonie Zaufania. Wypożyczyło też 60 razy sprzęt rehabilitacyjny potrzebującym. 
Zostało wydanych 1500 egz. „Wojewódzkiego informatora dla osób niepełnosprawnych”, 1000 
egz. broszury informacyjnej dla ofiar przemocy oraz 250 egz. publikacji „Informator. Instytucje 
pomocy społecznej w powiecie gostyńskim”. Bieżące problemy to niedobór środków 
finansowych na bieżącą działalność i na doinwestowanie placówek, niedobór środków 
na świadczenia dla osób niepełnosprawnych i rodzin zastępczych. Dyrektor zwrócił uwagę 
na bariery architektoniczne oraz na działania przeciwdziałaniu wykluczeniu osobom starszym. 
Najwięcej osób starszych przebywa w DPS w Chumiętkach. Nową placówką opiekuńczą jest 
Zakład Opiekuńczo Leczniczy w Gostyniu. Przy PCPR działa wypożyczalnia sprzętu 
rehabilitacyjnego, z których w ubiegłym roku dokonano 60 wypożyczeń. Innym działaniem jest 
bank pomocy rzeczowej, gdzie w ubiegłym roku wydano ponad 700 świadczeń. Wizytówką 
działania Powiatu na rzecz seniorów stały się Świętogórskie Spotkania Seniorów. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/73/11 uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu za 2010 r. została podjęta w wyniku 
głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 n) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Rogowie przedstawił 
Wicestarosta Janusz Sikora.  
Poinformował, że zmiana w zapisie § 5 Statutu Domu Pomocy Społecznej w Rogowie pozwoli 
placówce na korzystanie z pomocy finansowej i rzeczowej ze źródeł zewnętrznych. 

 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Grzegorz 
Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano.  
 
Uchwała Nr VII/75/11 w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Rogowie 
została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 8 o) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie 
przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora.  
Poinformował, że konieczność zmiany statutu Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie 
pojawiła się w związku ze zmianą ustawy o pomocy społecznej, w szczególności w zakresie 
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zmiany nazwy typu domu, z domu przeznaczonego dla „osób dorosłych niepełnosprawnych 
intelektualnie” na typ: „dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie”. Powyższą kwestię reguluje 
art. 56 pkt. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (tj. Dz. U. 2009 Nr 175 poz. 
1362 z późn. zm). Zmiana w zapisie § 5 Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie 
pozwoli placówce na korzystanie z pomocy finansowej i rzeczowej ze źródeł zewnętrznych. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Grzegorz 
Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
 
Uchwała Nr VII/76/11 w sprawie zmiany Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zimnowodzie 
została podjęta w wyniku głosowania- 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad. 9) 
Dyrektor PUP w Gostyniu Justyna Krzyżostaniak przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu w 2010 r. oraz wykonania planu finansowego Funduszu 
Pracy w 2010 roku.  
Poinformował, że w ubiegłym roku bezrobocie kształtowało się na poziomie 11-14%, 
i przeważnie było porównywalne do krajowego. Udało się obniżyć procentowy udział kobiet 
i długotrwale bezrobotnych. Bardzo dużo bezrobotnych stanowią młodzi ludzie i ludzie 
z wyższym wykształceniem. W ubiegłym roku nie było zwolnień grupowych, nie ma też 
większych inwestorów mogących zatrudnić dużą grupę bezrobotnych. Z porad doradcy 
zawodowego, zajęć w klubie pracy skorzystało 2,5 tys. osób. W 2010 r. udało się wyremontować 
część budynku zajmowaną przez PUP, na co pozyskano 130.000 zł z rezerwy specjalnej 
Ministra przy 20 % udziale powiatu. Omawiając aktywne formy bezrobocia Dyrektor zwróciła 
uwagę na programy, na realizację których pozyskano rekordową ilość środków- ponad 13 mln zł, 
przy czym powiaty ościenne pozyskały max 9 mln. Wg obliczeń WUP Powiatowy Urząd Pracy 
w Gostyniu ma najwyższą efektywność w województwie. Dodała, że coraz więcej jest staży, 
mniej natomiast prac interwencyjnych i szkoleń.  
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 7 głosów „za”. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 
Gorynia poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za”. 
 
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że w tej chwili sytuacja na rynku pracy jest 
stabilna, nie ma wzrostu bezrobocia, co jest efektem aktywnych form bezrobocia. Podkreślił, 
że nie zakończył swych działań na piśmie wyrażającym niezadowolenie ze zbyt małych środków 
przekazywanych na aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu, ale rozmawia na ten temat 
również podczas Konwentów Starostów oraz indywidualnie z Wojewodą, samorządem 
województwa oraz parlamentarzystami. Starostwa poinformował, że jest szansa na powstanie 
nowej dużej firmy na lokalnym rynku, co wpłynęłoby na zmniejszenie bezrobocia.  
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Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu w 2009 r. 
oraz wykonania planu finansowego Funduszu Pracy w 2009 roku zostało przyjęte 
w wyniku głosowania- 18 głosów „za”.  
 
Ad. 10) 
Odpowiedzi na zapytania. 
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski poinformował, że odpowiedź Zarządu Powiatu 
na zapytanie radnego Aleksandra Dolczewskiego w sprawie szkolnictwa zawodowego zawarta 
została w informacji z działalności Zarządu z dnia 28 kwietnia br. 
Starosta Andrzej Pospieszyński odpowiadając na zapytanie dotyczące awarii telefonów 
alarmowych poinformował, że w niedzielę rano otrzymał informację od Komendanta, że nie 
działają telefony alarmowe stacjonarne. O sytuacji powiadomiono dyżurnego Centrum 
Zarządzania Kryzysowego, który po dwóch godzinach powiadomił o usunięciu awarii. Starosta 
podkreślił, że na takie sytuacje nie mamy wpływu, bo to jest zadanie wojewody. Nawet gdyby 
powiadomić wszystkie gminy, to nigdy nie wiadomo, kto tego numeru alarmowego będzie 
potrzebował. Powiedział, że zamierza złożyć wniosek do Wojewody, aby służby posiadały 
telefony alarmowe w sieci komórkowej, na które w razie awarii można byłoby przekierować 
połączenia z numeru 112.  
Dyrektor SP ZOZ Piotr Miadziołko odnosząc się do sprawy awarii powiedział, że został 
powiadomiony o tym przez dyspozytora medycznego, sporządzono notatkę służbową na ten 
temat. Dyrektor zwrócił uwagę, że wszyscy jesteśmy przyzwyczajeni do numeru 112, 
w pośpiechu zapominając o pozostałych numerach alarmowych- 9997, 998, 999. Swego czasu 
Wojewoda wystosował pismo do wszystkich dysponentów z prośbą o wskazanie numerów 
zastępczych, na które można by przekierować ewentualne rozmowy. Szpital posiada takie 
przekierowanie z numeru 999 na stacjonarny numer w pogotowiu bądź na izbę przyjęć. 
Zaproponował, aby zapytać Wojewodę o możliwość przekierowania rozmów na telefony 
komórkowe, które zgodnie z nowymi wytycznymi, muszą znajdować się we wszystkich 
karetkach systemowych. Dyrektor poinformował, że został ogłoszony konkurs na ratownictwo 
medyczne. W Województwie Wielkopolskim proces będzie zachodził dwuetapowo. Konkurs 
został ogłoszony na okres od lipca 2010 roku do końca 2012 roku. Na ten okres pozostaje 
31 dyspozytorni, od 2013 roku wchodzi 5 rejonów operacyjnych. Do każdego rejonu 
operacyjnego będzie mógł się zgłosić tylko jeden oferent. My jesteśmy w V rejonie, w którym 
znajduje się pięć powiatów. Wracając do tematu konkursu poinformował, że oferta została już 
złożona, były też już dwie kontrole, które wypadły pomyślnie. Dodał, że należało uruchomić dużo 
nakładów finansowych na doposażenie karetek w sprzęt, typu krótkofalówki dla członków załóg, 
kalosze itp. Zakupiono do karetek laptopy i drukarki, gdyż wszelkie informacje mają być 
przekazywane elektronicznie. Dyrektor zapewnił, że oferta została przygotowana rzetelnie, 
został wykazany fachowy personel medyczny, dodatkowo wykazano dwóch lekarzy 
ze specjalnością z medycyny ratunkowej. W przypadku przegrania Konkursu dyrektor SP ZOZ 
nie będzie ponosił odpowiedzialności za ratownictwo medyczne. Odnosząc się do zapytania 
radnego Zaremby Dyrektor powiedział, że podchodzi do tego bardzo ostrożnie, bo zarzuty 
muszą się potwierdzić.  
Radny Grzegorz Marszałek zapytał, o ile zwiększy się dług szpitala w przypadku przegrania 
konkursu, czy karetki przynoszą zysk.  
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział, że karetki są źródłem dochodowym. Zysk za 2010 rok 
to ok. 450 tys. zł. Podkreślił, że szpitalom zabiera się uprawnienia, które są dochodowe. Zwrócił 
uwagę, że ustawa o ratownictwie medycznym, która weszła w życie w 2006 r., do dziś zawiera 
wiele punktów niejasnych, do których nie ma jeszcze rozporządzeń. Ponadto zakupiono karetki, 
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na które otrzymano dofinansowanie w kwocie 666.000 zł, a w umowie jest zapis, że co roku 
szpital musi przedstawić umowę z NFZ.   
Radny Grzegorz Marszałek zapytał, czy w procedurach wymagane są laptopy, czy też te 
laptopy są na siłę wprowadzane, aby te urządzenia najważniejsze w karetkach pogotowia były 
głównym wyposażeniem ratowniczym. 
Dyrektor Piotr Miadziołko- odpowiedział, że Wojewoda w porozumieniu z prezesem NFZ 
określił załącznik do zarządzenia odnośnie warunków, jakie muszą spełniać zespoły ratownictwa 
medycznego. Jednym z nich jest posiadanie urządzenia zarządzania dowodzeniem informacji, 
w którym będzie możliwość przesyłania karty zleceń drogą elektroniczną do karetki pogotowia, 
odbieranie, przesyłanie statusu wykonania zlecenia. Na żadnym szkoleniu nikt nie potrafi 
powiedzieć, czy to mają być komputery, laptopy, czy telefony komórkowe. Szpital zakupił 
laptopy ze stałym złączem komputerowym oraz drukarki, co NFZ zatwierdził pozytywnie. 
Konkurencja posiada również program do obsługi tego sytemu, czego nie posiada szpital, gdyż 
Wojewoda stwierdził, że doposaży zespoły ratownictwa po rozstrzygnięciu konkursu ofert. Zakup 
programu dla trzech zespołów wyjazdowych to koszt ok. 80.000 zł. Dyrektor postawił pytanie, 
czy ktoś będzie miał na to czas. Jest już dokumentacja papierowa, tutaj jeszcze dochodzi 
elektroniczna.  
Radny Krzysztof Deutsch zapytał o losy pracowników w przypadku przegrania konkursu. 
Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że w zespołach wyjazdowych pracuje około 50 
pracowników, którym groziłoby wypowiedzenie umów. Zapewnił, że zrobiono wszystko, 
aby przygotować rzetelną ofertę. Zaznaczył, że zapewne decydującym czynnikiem będzie cena.  
Przewodniczący Robert Marcinkowski zapytał, po co drukarki w karetkach. 
Dyrektor Piotr Miadziołko odpowiedział tym samym pytaniem. 
 
Ad. 11) 
Wnioski i oświadczenia radnych. 
Radny Krzysztof Nawrocik poinformował, że na kwietniowej sesji w Piaskach proszono 
o wykonanie prac na terenie Gminy Piaski. Sołtys wsi Bodzewo prosi o postawienie wiaty 
przystankowej naprzeciw szkoły, która została zniszczona przez nawałnicę w 2009 roku. 
Ponadto sołtys prosi o naprawę skrzyżowania dróg Pępowo – Gostyń i Leciejewo – Łódź- 
naprawa chodnika i nawierzchni oraz wycięcie gałęzi z kierunku Leciejewa. Radna z Szelejewa 
pani Maria Wesołek zwróciła się o załatanie dziur na drodze powiatowej oraz ustawienie lustra 
na łuku drogi przez numerem domu 31 w kierunku Zalesia i naprawę obluzowanej i podmytej 
studzienki koło domu nr 26.  
 
Ad. 12) 
Przewodniczący Robert Marcinkowski poinformował, że został delegowany przez 
Wiceprzewodniczącego Rady do uczestnictwa w dniu 19 kwietnia br. w polsko- niemieckiej 
debacie we Frankfurcie na temat rynku pracy. Ponadto poinformował, że radni wraz 
z materiałami na VII sesję otrzymali sprawozdanie finansowe powiatu gostyńskiego za 2010 rok 
oraz Uchwałę składu orzekającego RIO w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Powiatu Gostyńskiego za 2010 rok oraz informacji i stanie mienia i objaśnieniach. 
Przewodniczący poinformował, że do wglądu w Biurze Rady jest odpowiedź Zarządu Powiatu 
na wniosek Klubu Radnych „Lewica” w sprawie unieważnienia konkursu na stanowisko 
dyrektora ZSO w Gostyniu. Odpowiedzi na przyjęte podczas VI sesji Rady Powiatu Stanowiska 
zostały przesłane radnym pocztą elektroniczną. Natomiast 29 maja br. odbędzie się 
samorządowy turniej, na który zaproszenie otrzymali wszyscy radni.  
Radny Mikołaj Rogala zapytał, czy informacje z działalności zarządu można przekazywać 
częściej drogą elektroniczną.  
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Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że przedyskutuje to z Sekretarzem, ale nie widzi 
przeszkód, aby przesyłać informację pocztą elektroniczną.  
Radny Jarosław Jędrkowiak zwrócił się do Komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego, aby 
ponownie przeanalizowała postawienie znaku w Starym Gostyniu. Ponadto radny poruszył 
sprawę konkurs na dyrektora ZSO. Poinformował, że zgadzają się z odpowiedzią na wniosek, 
aczkolwiek mają kilka wątpliwości. Zapytał, czy Zarząd Powiatu przyjął już kandydaturę nowej 
Pani Dyrektor. 
Starosta Andrzej Pospieszyński odpowiedział, że Zarząd jeszcze ostatecznie kandydatury nie 
zatwierdził, zaproponował kandydaturę, która została przedstawiona Radzie Pedagogicznej. 
Ponadto zostało skierowanych kilka pytań do dyrektora szkoły, aby ostatecznie sprawę 
zakończyć. Wobec tego, że żaden z kandydatów nie spełnił wymogów i nie przeszedł konkursu 
pozytywnie, Zarząd musi powierzyć stanowisko osobie posiadającej odpowiednie kwalifikacje.  
Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że wg informacji z działalności Zarządu z dnia 
28 kwietnia br. Zarząd zapoznał się z informacją w sprawie konkursu, widnieje tam też zapis 
„lub organ prowadzący może ponownie ogłosić nowy konkurs w celu wyłonienia kandydata 
na dyrektora szkoły”. 
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że ma to zastosowanie tylko w sytuacji, gdy 
konkurs zostanie unieważniony. Po konsultacji z radcami prawnymi Zarząd musi wziąć na siebie 
odpowiedzialność powierzenia stanowiska osobie przez siebie wskazanej. 
Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że spotkał się z trochę inną interpretacją prawa, tym 
bardziej, że słownictwo to potwierdza. W informacji pisze „powierza się”, czyli powierza się 
pełnienie obowiązku dyrektora, czyli p.o. Są tu dwa słowa „powierzenie” i „powołanie” 
stanowiska. W przypadku powołania na stanowisko dyrektora kandydat staje się dyrektorem 
z nazwy, w przypadku powierzenia staje się pełniącym obowiązki. 
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że najpierw były uwagi, dlaczego tak wcześnie 
przeprowadzany jest konkurs, a nie np. w czerwcu czy w lipcu. Nie jest się wstanie przewidzieć, 
kto weźmie w nim udział i kto wygra. Nikt z członków Zarządu Powiatu nie uczestniczył 
w pracach komisji konkursowej. Ustalono jedynie, aby konkurs był przeprowadzony na tyle 
wcześnie, aby nowy dyrektor mógł uczestniczyć w pracach nad arkuszem organizacyjnym 
na nowy rok szkolny. Odwołania, skargi czy uwagi, co do poprawności konkursu nie było i nie 
było podstaw unieważnienia konkursu. Komisja pracowała w pełnym składzie. Ustawa mówi, 
że jeżeli nie ma kandydatów, bądź żaden z nich nie zostanie wyłoniony w konkursie, nie ma 
możliwości dana drugiej szansy.  
Radny Jarosław Jędrkowiak stwierdził, że Zarząd nie ogłaszając drugiego konkursu nie 
wiedział, czy będą nowi kandydaci. 
Starosta Andrzej Pospieszyński wyjaśnił, że nie można było ogłosić drugiego konkursu. 
Dodał, że nawet na posiedzeniu Rady Pedagogicznej usłyszał, że szkoda, iż nie było konkursu. 
Konkurs był, ale kandydaci się nie spisali.  
Radny Jarosław Jędrkowiak stwierdził, że w interesie Zarządu jak i Rady jest, aby dyskusja 
na ten temat zakończyła się tutaj. Radny dodał, że nie rozumie, iż dyrektor w ubiegłym roku 
otrzymał nominację do nagrody kuratora a w tym roku nie przedłuża się mu umowy. Zapytał, 
czym ujęła Zarząd nowa kandydatura, która pojawiła się niespodziewanie. Radny powiedział, 
że opinia Rady Pedagogicznej jest negatywna, ale nie dotyczy ona samego kandydata 
a procedur. Zapytał, czy Zarząd nie obawia się, że osoba wybrana w taki sposób i skierowana 
do pracy nie pogorszy atmosfery tak, że będzie to z niekorzyścią dla nauczycieli, szkoły, 
uczniów.  
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że kandydat nie zgłosił się sam. Zarząd 
analizował, czy nauczyciele z tej szkoły mają odpowiednie kwalifikacje do sprawowania funkcji. 
Zarząd zapowiedział, że po 10 latach pracy we wszystkich szkołach odbędą się konkursy 
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na dyrektora. W lutym prosił, aby dyrektorzy się nie uchylali od startu w konkursach, ale też 
Zarząd nie może zamykać drogi innym kandydatom. Na pewno ta kandydatura nie jest 
kontrowersyjna. Natomiast przykro jest z tego powodu, że dwie osoby z tej szkoły startowały 
i obie odpadły na etapie analizy dokumentów. Podkreślił, że w pracach uczestniczyli 
przedstawiciele kuratorium, którzy nie wyrazili zgody na uzupełnienie dokumentów. Starosta 
zwrócił uwagę, że kandydacie nie mieli możliwości przedstawienia swoich zamierzeń, a wybór 
dyrektora spośród dwóch kandydatur w tym wypadku byłby niezwykle trudny. 
Radny Jarosław Jędrkowiak stwierdził, że konkurs padł z przyczyn formalnych i jest mu 
przykro, że nazbierało się tyle kontrowersji i tyle złej energii, ale ma nadzieję, że wszystko 
w szkole dobrze się ułoży. 
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że jeżeli radny posiada jakieś informacje to prosi 
o ich przekazanie. Dodał, że w wielu przypadkach było przykro, gdy w wyborach 
samorządowych komisarz wyborczy odrzucił kandydata za niespełnienie warunku rejestracji. 
Za takie błędy ponosi się odpowiedzialność. Zapytał, co ma powiedzieć członkom komisji- że się 
nie spisali, że mogli tego nie zauważyć.  
Radna Kazimiera Puślednik powiedział, że wiele razy wystosowywano do ministerstw 
czy rządu pisma w sprawie zmiany decyzji, które się nam nie podobały. Zaproponowała, 
aby pomóc szpitalowi w sprawie ratownictwa medycznego. 
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski wyjaśnił, że na ostatniej sesji Rada Powiatu 
przyjęła stanowisko w sprawie ratownictwa medycznego.  
Starosta Andrzej Pospieszyński dodał, że dopiero za dwa lata powstanie 5 rejonów. 
Na konwencie oraz w trakcie licznych spotkań z Wojewodą doprowadzono do tego, że jeszcze 
dwa lata będzie po staremu, ale od przetargu już nikt nie jest wstanie odstąpić. Nasz szpital 
jest w dużej mierze sprywatyzowany- lekarze są na kontrakcie, usługi sprzątające czy 
wyżywienie prowadzą firmy zewnętrzne.  
Radna Kazimiera Puślednik powiedziała, że myślała o tym, aby komuś uświadomić pewne 
sprawy, które są niejasne, np. komputery w karetkach. 
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że jest to trudne, a wskazanie winnego sytuacji 
jest prawie niemożliwe.  
Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że na wojewodów czy ministrów mamy większy 
wpływ niż nam się to wydaje- raz na cztery lata. Właśnie tej jesieni będziemy mieć taką 
możliwość. 
Radny Grzegorz Marszałek zapytał, czy Wojewoda wypowiedział się już w sprawie stanowiska 
Rady Powiatu dotyczącego ratownictwa medycznego.  
Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że został ogłoszony konkurs na ratownictwo 
medyczne, a za dwa lata powstanie 5 rejonów.  
Radny Grzegorz Marszałek przychylił się do obaw przedstawionych wcześniej na sesji przez 
Dyrektora SP ZOZ. Stwierdził, że być może stanowisko Rady było przyjęte zbyt późno, 
aby zatrzymać konkurs. Natomiast duży napór samorządów spowodował przesuniecie w czasie 
utworzenie pięciu rejonów.  
Przewodniczący Robert Marcinkowski powiedział, że Wojewoda udzielił odpowiedzi 
na stanowisko, w której informuje, że obecny system będzie funkcjonował do 31 grudnia 2012. 
Od 1 stycznia 2013 r. wejdzie w życie nowy system.  
Wicestarosta Janusz Sikora powiedział, że zawsze były ogłaszane konkursy na ratownictwo 
medyczne, co powoduje sprzeciw samorządów.  
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski dodał, że w konkursie, który został ogłoszony 
mamy jeszcze jakieś szanse, natomiast od 1 stycznia 2013 r. zostaniemy zdyskwalifikowani 
na samym starcie.  
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Wicestarosta Janusz Sikora powiedział, że w projekcie Wojewody zmieniłoby się tylko to, 
że na pięć powiatów mielibyśmy tylko jednego koordynatora. 
Dyrektor PCPR Mirosław Sobkowiak poinformował, że przed chwilą otrzymał informację 
dotyczącą stanowiska Rady Powiatu w sprawie niewystarczających środków przeznaczanych 
na osoby niepełnosprawnych- powiat gostyński otrzymał 146.812zł jako drugą pulę środków.  

 
 
Ad. 13) 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął siódme posiedzenie Rady 
Powiatu o godz. 16:15 
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